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Kallelse med dagordning till årsmöte i Ingenjörer för Miljön torsdag 4 april 
2024 kl. 18.00 
 
Plats: endast digitalt webbmöte via Zoom. 
Kallade: medlemmar som har betalat medlemsavgift för 2024 i föreningen Ingenjörer för 
Miljön.  
Anmälan: du anmäler ditt deltagande antingen på Google Formulär https://bit.ly/3UKZ0mo 
eller direkt till lars.akeson.lerum@gmail.com och du måste ange namn och mejladress. 
Du som har anmält deltagande får en Zoom-länk den 4 april. 
 
Utökad motionstid 
Enligt stadgarna skall motioner från medlemmarna vara inlämnade till styrelsen senast 
den siste januari. Styrelsen har beslutat att utöka motionstiden. Senast 12 mars skall 
motioner skickas till sekreteraren lars.akeson.lerum@gmail.com 
Styrelsen vill uppmana medlemmarna att lämna in förslag på viktiga aktiviteter som kan 
ingå i föreningens verksamhet.  

 
Föredragningslista 

1. Årsmötets öppnande, närvaropresentation. 
2. Val av mötesordförande och mötessekreterare 
3. Val av justeringspersoner 
4. Godkännande av dagordningen 
5. Fråga om mötets behöriga utlysande 
6. Styrelsens verksamhetsberättelse 

Föreningens aktiviteter under 2023 
Ekonomisk redovisning för 2023 

7. Revisorernas berättelse 
8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
9. Val av styrelse och styrelsesuppleanter 

Valberedningen presenterar förslag till styrelse.  
Val av styrelse. Avtackande av föregående styrelse.  

10. Val av revisor och revisorssuppleant 
Valberedningen presenterar förslag till revisor och dito suppleant.  
Val av revisor och suppleant. Avtackande av föregående revisorer. 

11. Val av valberedning 
Val av valberedning och avtackande av föregående valberedning. 

12. Fastställande av verksamhetsplan för 2024/25 
13. Framställningar och förslag från föreningsstyrelsen 
14. Fastställande av föreningens policydokument 
15. Behandling av motioner eller förslag från medlemmar 
16. Årsavgiftens storlek 
17. Övriga frågor eller föreningsärenden 
18. Mötets avslutande 
 
Hjärtligt välkomna!  
Styrelsen 
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Styrelsens verksamhetsberättelse Ingenjörer för Miljön 2023 
 
 

 

Ingenjörer för Miljön är viktigare än någonsin! Givet den 
utveckling vi just nu upplever i världen behövs det kritisk 
pragmatism, systemförståelse och kunskap om hur vi kan lära 
tillsammans om den framtid vi alla vinner på att skapa och 
hur vi kan ta oss dit. 

Föreningen har under året utgjorts av en styrelse om 8 personer: Magnus Hedenmark, 
ordförande; Lars Åkeson, sekreterare och kassör; Angéla Ekman-Nätt, ledamot; Håkan 
Lindgren, ledamot; Patrik Björnström, ledamot, Christer Owe, ledamot, Niccolas Albiz, 
ledamot och René Mortensen, ledamot. Revisorer Johan Sittenfeld och Pelle Sunnerkrantz 
samt valberedning Gunnar Farm och Jan Peter Bergkvist. Föreningen utgörs också av ett 
programråd samt 184 betalande medlemmar. Styrelsen har haft 7 protokollförda 
styrelsemöten under året. 

I Göteborg har programrådet anordnat åtta caféaftnar där mellan 15-50 personer deltagit 
vid varje tillfälle. Vi har försökt att återkomma till fysiska träffar i bland annat lokaler på 
Chalmers och Hyresgästföreningen på Första Långgatan men behåller samtidigt möjligheten 
för digitalt deltagande. Vi konstaterar att efter pandemin har det varit svårt att locka fysiskt 
deltagande på caféaftnarna. Många föredrar fortfarande digitalt deltagande via Zoom. En 
annan orsak är att vi inte har tillgång till någon lämplig lokal.  

Under våren anordnade vi fyra caféaftnar med teman vågenergi med Jonas Kamf, CEO på 
Waves4Power, Fair Finance Guide med Jakob König, Skogen del 2 med Achim Grelle 
Linnéuniversitetet, Tomas Lundmark, SLU och Xavier de Maupeou, Göteborg Stad och ”Allt 
hänger ihop” med Gustaf Olsson, professor emeritus Lunds universitet. Höstens caféaftnar 
inleddes med Magnus Hedenmark och ”Kan bioplast lösa problemet med plast?” och 
därefter PFAS-problematiken med Mattias Öberg från Karolinska Institutet. Lisa Wälitalo från 
Blekinge Tekniska Högskola talade om hur Åland arbetar med omställningen till ett hållbart 
samhälle enligt Det Naturliga Stegets (FSSD) principer. Hösten avslutades med att Hans 
Abrahamsson på GU föreläste om ”Social hållbarhet och att demokratisera demokratin”.  

I Stockholm har Per Ribbing anordnat verksamheten MILJÖL i samarbete med Artister för 
Miljön, Idrottare för Miljön, Gretas Gamlingar och KlimatAktion och med musik och sång av 
Anders Linder. MILJÖLs programpunkter har täckt olika områden som har samlat stort 
intresse. Våren inleddes med Mining & Storage om pumpkraftverk. Därefter Climate Reality 
och Skogen del 1 med Mikael Karlsson, Uppsala med tema hållbar skogsavverkning. Nästa 
tema var havsvindkraft och våren avslutades med We Don’t Have Times grundare Ingmar 
Rentzhog. Hösten startade med energilagring som följdes av vågenergi med Patrik Möller 
från CorePower. Därefter Aurora-målet och slutligen Paula Richter från 
Klimatpsykologerna.  

Årets studieresa var ett samarrangemang av Läkare och Ingenjörer för Miljön och resan gick 
till Åland den 13 – 15 juni. Studieresans syfte var att studera hur långt Ålands 
omställningsarbete har kommit och hur Åland lyckas följa de grundläggande 
hållbarhetsprinciperna enligt Det Naturliga Steget. På resan deltog 28 medlemmar från 
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Ingenjörer för Miljön och Läkare för Miljön samt representanter från SEKOM och Lerums 
kommun.  

Vi har under året lagt stort fokus på att hitta föreningens identitet och unikitet genom 
arbetsgruppen FSSDs arbete. I november genomförde vi en workshop på temat 
“Framtidens persontransporter” med FSSD-metodiken.  

Våra stadgar uppdaterades under förra året.  De lägger grund för hur föreningen skall 
förhålla sig till grundläggande principer för hållbarhet. Under året har stort fokus lagts på 
att återskapa hemsidan igen samt arbete med verksamhetsplan och kommunikationsplan.  
 
Samarbete med Läkare för Miljön har fortsatt drivits i slamfrågan.  
Under 2022 anmälde IfM, tillsammans med LfM (Läkare för Miljön), Svenskt Vatten till 
Konsumentverket för vilseledande marknadsföring av certifierat Revaq-slam och följande 
debattartikel i Dagens Nyheter av Bertil Hagström, Magnus Hedenmark, Karl-Henrik Robért 
och Anders Wijkman: 
2022-09-26 ”Avloppsslam med miljögift måste bort från åkrarna”: 
https://www.dn.se/debatt/avloppsslam-med-miljogift-maste-bort-fran-akrarna/ 
 
Tyvärr så lade Konsumentverket ner vår anmälan utan att ens meddela oss.  
Detta föranledde oss att även JO-anmäla Konsumentverket under 2023, men även JO avslog 
vår anmälan. 
 
Magnus Hedenmark har även kritiserat MSB för undermålig hantering av PFAS-sanering i 
brandskyddsutrustning via följande debattartikel 
https://www.aktuellhallbarhet.se/miljo/kemikalier/msb-och-de-kommunala-
raddningstjansterna-fortsatter-sprida-pfas-till-dricksvatten/ 
 
Även en artikel som kritiserade forskarsamhällets brister på insikter i ramvillkoren vad     
gäller PFAS: https://www.aktuellhallbarhet.se/alla-nyheter/debatt/pfas-forgiftningen-av-
kallingeborna-beror-ytterst-pa-svagt-akademiskt-ledarskap/     
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Resultat räkning för Ingenjörer för Miljön 2023-01-01 --12-31     
      
  Intäkter   
Medlemsavgifter inbetalda under 2023 18 451   

Summa intäkter: 18451   
      
  Kostnader   
YMLP (uppgradering till Pro Plus Account 2021-10-11) (2) 864,33   
SEB banktjänster (1) 165,00   
YMLP Pro Plus Account 2023-02-16 2 740,98   
SEB banktjänster 175,50   
SEB banktjänster  185,00   
SEB banktjänster  192,50   
Reseräkning årsmötet 2023 2877,00   
SEB banktjänster  200,00   
Bidrag till studieresan till Åland juni 2023 5000,00   
Utlägg för Miljöl i Stockholm 2925,00   
SEB banktjänster  202,50   
QBD-tjänster för återställning av kollapsad hemsida  6250,00   
SEB banktjänster  173,00   
YMLP Pro Plus Account 2023-08-12 2 840,79   
SEB banktjänster  170,00   
SEB banktjänster  175,00   
ONE.COM webbhotell avgift 3 671,25   
MUMSY AB faktura för återställning hemsidan 12500,00   
SEB banktjänster  180,00   
SEB banktjänster  200,00   
SEB banktjänster  325,00   

Summa kostnader: 42012,85   
      

Årets resultat: -23561,85   
      
Balansräkning för 2023     
Ingående balans 2023-01-01 63020,91   
Årets resultat -23561,85   
Utgående balans 39459,06   
      
Noter:     
(1) SEB företagspaket 130 kr/månad + Swish 35 kr/mån + 2,50 
kr/swishbetalning     
(2) Pro Plus Account: 12 500 mejl/månad     
      
Historiska medlemsavgifter     
Inbetalda medlemsavgifter för 2020 9573   
Inbetalda medlemsavgifter för 2021 16698   
Inbetalda medlemsavgifter för 2022 10215   
      
Lerum 2024-02-26     
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Lars Åkeson     
 
 
Revisionsberättelse för Ingenjörer för Miljön verksamhetsåret 2023  
  
Undertecknad är, jämte revisorssuppleant Pelle Sunnerkrantz, av årsmötet 2023 utsedd till  
revisor i Ingenjörer för Miljön för verksamhetsåret 20230101-20231231.   
 
Jag har granskat räkenskaperna för det gångna verksamhetsåret och finner dessa baserade på 
en ordnad bokföring och upprättad efter god revisionssed. Jag har inget att anmärka mot 
förvaltningen eller föreningens verksamhet i övrigt.  
 
Jag föreslår därför att årsmötet lägger räkenskaperna till handlingarna och beviljar styrelsen 
ansvarsfrihet för år 2023. 
  
Knivsta den 27 februari 2023  
  
Johan Sittenfeld  
 


